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1. Meddelelser: Skoleleder, personale, elevrådsrepræsentanter og formand 

 

Skoleleder 

- I efterårsferien har vi fået lagt nyt linoleum i gangen mod SFO og i 

personalerummet 

- En stor del af skolens vinduer vil blive skiftet frem mod jul 

- Vi har slået en lærerstilling op, da en af skolens lærere har fået andet job. 

Ansættelsessamtalerne forventes afholdt onsdag d. 27/11. Fra 

bestyrelsen deltager Jakob 



- Til marts starter der 13 børn i førskole. Der kan også være nogle 

omgængere, men det er endnu ikke endeligt afklaret 

- Forvaltningens tidsplan for budgetudmøntning præsenteres (den faglige-

/økonomiske handleplan) 

- Kort orientering om kvalitetsudviklingsarbejdet ”Det vi rækker efter – En 

stjernegod skole”  

- Byens køkkenhave er ved at blive anlagt og der er planlagt møde med 

Trine, der er tovholder på projektet, hvor vi skal drøfte samarbejdet 

herom 

 

 

Personale 

- De fleste skole-hjem-samtaler er afholdt 

- Alle teams har haft elevgennemgang med læsevejleder, 

mellemrumskoordinator og Anne. Her gennemgik vi alle elevers faglige 

og social trivsel samt drøftede mulige indsatser 

- Planlægningen af juleklippedagen er så småt i gang. Vi ser frem til en 

hyggelig dag med børn og forældre/bedsteforældre 

- Der er fortsat en god arbejdsstemning på skolen og i SFO 

 

 

Elevrådsrepræsentanter  

- Repræsentanterne fortalte kort om elevrådet arbejde indtil videre 

- Elevrådet arbejder videre med ideer til lektiecafe. De drøfter bl.a. Hvad 

er lektiecafe? Hvad kan man bruge lektiecafeen til? Få hjælp?  

På baggrund af drøftelserne vil de forberede et udspil til lektiecafe 

- Ønsker fra elevrådet: bod, nye mikrofoner til musik 

- Elevrådet er kommet med ønsker til nye biblioteksbøger 

 

Formand 

-  Intet nyt 

 

2. Samarbejde med Fårup Skoles bestyrelse.  

Hvad er vores holdning og ønsker til samarbejdet? 

 

Tirsdag d. 10/12 kl. 17.30-18.30 mødes Hans Christian, Jakob og Anne med 

skolebestyrelsen fra Fårup Skole for at drøfte mulighederne for et 

samarbejde. Samarbejdet kunne fx handle om, hvordan vi sammen kan sikre 

en tryg overgang for eleverne fra 6. klasse på Asferg Skole til 7. klasse på 

Fårup Skole? 

 

Bestyrelsen vil gerne samarbejdet med Fårup Skoles bestyrelse, når det er 

relevant. 

 



3. Tilsynsopgave fra sidste møde: ”Procedure for håndtering af indsatsen, når et 

barn er i mistrivsel på Asferg Skole” 

 

Oplever personalet en bekymring for et barn, tages dette op med det 

samme.  

Skolens ”Proces ved bekymring for et barn” blev præsenteret 

 

4. Princip for skole-hjem-samarbejde 

 

Skolens princip for skole-hjem-samarbejde genbesøges. Arbejdet med at 

opdatere princippet fortsættes på næste møde 

 

5. Udkast til årshjul  

 

Punktet tages op på et af de kommende møder 

 

6. Eventuelt 

 

Tak for godt samarbejde 


